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5393 Sayılı Belediye Yasasının 20.maddesi uyarınca TEMMUZ 2024 Olağanüstü Meclis Toplantısı
|0,07.2024 tarihinde tek oturum halinde toplanmışhr. 10.07.2024 tarihli Meclis Toplantısında
Belediye Meclis Üyesi Sayın Duygu ÜNAL bulunmamış, geri kalan tüm Belediye Meclis Üyeterinin
hazır bulundukları görülmüştür.

2021 TEM.MUZ AYI OLAĞANÜsrÜ ıılgcı-isi

BİROL ARSLAN: Değerli meclis üyesi arkadaşlanm ve kıymetli bürokatlarımız , olağanüstii meclis

toplanıımızı açıyorum. Bugün mazeret bildiren bir belediye meclis üyesi arkadaşımız var Sayın Duygu

ÜNAL. Mazeretinin kabultinü oylarınıza srınuyorrım. Kabul edenler? Oy birliğinle kabul edilmiştir.

Teşekkür ederim. Yedek katip üyemiz, birinci katip üyemiz Sayın Eda YILDIRIM, Duygu ÜNnl
olmadığı için Eda Hanım'ı böyle aldık. Evet, gilndemimizi önce Davut Bey'e verelim, gündemimizi

Davut Bey okuyacak siz komisyon raporu okuyacağrnız için. Evet.

DAVUT YALÇIN: Belediyemiz Meclisinin 2024 Yılı Temmuz Ayı Olağanüstü Meclis Toplantısı 5393

Sayılı Kanunun 2O.maddesinin son lıkıası ve Belediye Meclisi Çalışma Yönetmeliğinin 6.maddesinin

son fıkrasına istinaden aşağıdaki gündemi görüşmek ijzere 10.07.2024 Çarşamba günü saat l4.00'da
Belediyemiz 4.katında bulunan Encümen Toplantı Salonunda yapılacaktır. Gündem bir, Belediyemiz
Meclisinin 07 .06.2024 g;jn ve 2024154 Sayılı Meclis Kararı ile Plan ve Bütçe Komisyonuna sevk edilen
konunun görüşülmesi.

Gündem iki, Araç alınması için Belediye Başkanı'na yetki verilmesi hususunun görüşülmesi.

Gündem üç, Belediyemiz Hamidiye Mahallesi Pafta H|6cl9a2a, Hl6cl9alb, Hl6cl9a2d, Hl6cl4d4c
İmar paftalarında 1/l000 ölçekli Uygulama İmar Plan Değişikliği hususunun görüşülmesi, saygılarımla.

BIROL ARSLAN: Peki, teşekkür ederim. Evet, gündemimizin birinci maddesi arkadaşlaı,ım

belediyemiz meclisinin 0'7.06.2024 gun ve 2024154 sayılı meclis kararı ile plan ve bütçe komisyonuna
sevk edilen konunun görüşülmesi. Biz bunu biliyorsunuz 07.06.2024 tarihinde Haziran meclisinde
konrisyona gönderm

Buyurun Eda hanım.
iştik. Plan ve Bütçe Komisyonu toplandı ve komisyon raporunu Eda o yorr



EDA YILDIRIM; Çanakkale İli Kepez Belediyesi Başkanlığı Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu,
toplantı günü 05,07.2024, toplantı saati l5.00, Belediyemiz Meclisinin 07.06.2024 g:dın ve2024154 sayılı
karan ile Belediyemiz 2024 Mali Yılı Gelir Tarifesinin, Temizlik İşleri Müdtiılüğü' ne ait 6.1.Zl Yapı
Market konulu maddesinde yer alan ücret tarifesinin yeniden belirlenmesi için Plan ve Bütçe
Komisyonuna havale edilmiştir. Plan ve Bütçe Komisyonu toplantısı 05.07 .2024 tarihinde Saat:

l5.00'de Belediyemiz Encümen Toplantı Salonunda yapılmış olup, Belediyemiz 2024 Ma|i Yılı Gelir
Tarif'esinin, Temizlik İşleri Müdürlüğü'ne ait 6.1.Z1 Yapı Market konulu maddesinin 30.000,00TL
(KDV dahil) olarak belirlenmesine oy birliği ile karar verilmiş olup, Meclisin takdirine arz edilir.
Komisyon Başkanı Eda YILDIRIM, Komisyon Üyesi Orhan YILDIRIM, Komisyon Üyesi Duygu
ÜNAL. Komisyon Üyesi İbrüim Yüksel GÖKDENİZ, Komisyon Üyesi Samet ÖZEL arz ederim.

BİROL ARSLAN: Teşekkiiı ederim. Plan ve Bütçe Komisyonundan oy birliği ile gelmiş arkadaşlar. Bu
konuda beyan etmek isteyen arkadaşlarım var mı? O halde oylamaya geçiyorum. Gündemimizin birinci
maddesini Plan ve Bütçe Komisyonundan geldiği şekilde kabul edenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.
Teşekkiir ederim. Giindemimizin ikinci maddesi, Araç almması için Belediye Başkanı'na yetki
verilmesi hususunun görüşülmesi.

NiHAN Y|LMAZ: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Teşekkür ediyorum Nihan Hanım. Evet, arkadaşlar malumunuz bir tane çöp
ıaksimiz vaı aına alarumız hizmet alanımız her geçen gün büyüdüğü için bir tane çöp taksi almayı
planlıyoruz. DMO ile görüştü arkadaşlar uygun görürsek sizler de takdir ederseniz bir çöp taksi alacağ:z.

Görüş beyan etmek isteyen arkadaşım var mı? O halde oylamaya geçiyorum, gündemimizin ikinci
maddesi bir araç alınmasını, Belediye Başkanına yetki verilmesini kabul edenler. Oy birliği ile kabul
edilmiştir. Teşekkür ederim. Gündemimizin üçi.incü maddesi, Beldemiz Hamidiye Mahallesi Pafta

H|6c|9a2a, Hl6cl9alb, Hl6cl9a2d, Hl6cl4d4c İmar paftalannda 1/l000 ölçekli Uygulama İmar Plan
Değişiktiği hususunun göri§ülmesi, buyurun Müj g6n Hanım.

MÜJGAN KAYALI: Bilgi verdi.

BİROL ARSLAN: Evet, arkadaşlar İmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havalesini talep ediyoruz.
İmar Komisyonumuza havalesini talep ediyoruz. Görüşiinü beyan etmek isteyen var mı? O halde
gündemimizin üçüncü maddesinin İmar Komisyonuna sevkini oylarınıza srınuyorum. Kabul edenler?

Oy birliği İLE kabul edilmiştir. Teşekkiiı ederim. Değerli meclis üyesi aıkadaşlarım olağanüstü
toplantımızı kapatıyorum. Katılımlarınız ve destekleriniz için hepinize a}.n ayrı teşekkür ediyorum.
|0.07.2024

Birol ARSLAN Eda YILDIRIM Davul YALÇ!N
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